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Hallituksen kokous 14/2024

Aika: 11.04.2024, klo 10.15

Paikka: A106, Tietotekniikan talo, Konemiehentie 2

Paikalla:

Hallitus
Markus Laine (puheenjohtaja)

Kerttu Peura (sihteeri)

Aino Pelander

Alli Kolho

Erik Oksanen

Kalle Keinonen

Matvei Telov

Niklas Koskela

Sara Sofia Koivisto

Valentin Jutila

Vilppu Viinikainen

Muut läsnäolijat
-

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 10.15.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Valentin ja Vilppu.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Valentin ilmoitti unohtaneensa eväsvuoronsa, Olkkarilta löytyneillä kivennäisvesijämillä

tänään nestepaastolla siis.

6. Kuulumiskierros
Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:

Vilppu: Tampereen Rankka oli aika rankka. Tarkoitus onmuuttaa ensi viikon alussa! Lisäksi

englannin tentit tänään ja huomenna, joihin ei kumpaakaan ole tehnyt vielä mitään. Tällä

viikolla on kolmen itse järjestämän tapahtuman ilmot, mikä kuvaa wapunajan

tykitysmäärää aika tehokkaasti.



Alli:Oli viikonloppuna Tukholmassa. Menolaiva oli outo kokemus, kun oli olo että kuuluisi

olla kännissämuttei ollut. Ei löytänyt PaavoNurmen patsasta Vasa-laivalta. Tämä viikko on

ollut tepsyntäyteinen sekä assari- että opishommien puolesta.

Niklas:Kevätsää höllii ja kivat vibat viikosta. Viikonloppuna voittivat pelin Turussa! Juuri
nyt kyllä väsynyt ja nälkäinen.

Aino: Listasi viikon kulttuuriarviot seuraavanlaisesti:
● Valokuvataiteenmuseo: kiva! Toisenmaailmansodan jälkeistä Japania aika

pienessä näyttelyssä.

● Kaverin tanssiesitys: nykytanssi ei ihan oma juttumutta oli ihan hienoa ja kaveri

tanssi hyvin.

● Teekkarispeksi: ensimmäinen speksi, jonka kävi katsomassa. ja yllättyi

kaupallisuusmäärästä, ehdottomasti “kaupallisinta taidetta pitkään aikaan”.

● Athenen yhteislähdössä Teatteri Viiruksen Versailles: ehdottomasti yllättävä.

Konseptina oli absurdi satiiri ranskan vallankumouksen aikaisesta aatelistosta,

mutta etenkin draaman kaari oli erittäin hyvä.

Sara Sofia:Oli kunnon flunssassa ja käytännössä nestedieetillä viikon, omien sanojen

mukaan “kävelevä tulehdus”. Soitti YTHS:lle ja sai lääkäriajan 2.5.. Litku turhauttaa. Lisäksi

on ihmetellyt AS:n wapputapahtumaa nimeltäWapputapahtuma.

Valentin: Juu. Jalalla pystyy jo kävelemään, muttei ole ihan varma kummassa kategoriassa

“make it or break it” -rajoilla ollaan. Arki on aika dediksiä vastaan taistelua. Huomenna

Spring Tripille, ja ylihuomenna AMS:n vujuille!

Markus:Rankalta palauduttu. Ihan ei ollutMarathonin veroinen reissu, mutta kiva, ja

varsinkin Oulussa oli hauska käydä törmäilemässä tuttuihin. Tämän päivän jälkeen

kouluhommien osalta kevät paketissa.Wappufiilikset vahvasti “calm before the storm”

-kategoriassa. Vähänmiettii, milloinkohan kokeeWapun, jota ei ole koko ajan

järkkäämässä.

Kerttu:Kivanmonipuolisten tapahtumien täyteinen viikko takana: kyselytuntiyhteislähtö,

keväänavauskäppäily ja eilen vielä teatteriyhteislähtö. Innolla ja kauhulla

wappumayhemeita odotellessa.

Luettiin poissaolevien kuulumiset:

Erik:Hyvin, sektorin kulareiden backlog purettu ja alan seuraavaks pakkailee (4.4. klo 22:14)
Kalle: Kivasti menee! Pakkaan tässä matkaa varten juuri (4.4.)
Matvei: Reissu on ihan leffaa. Tääl on lämmint ja tosi paljon ohjelmaa jotain on pakko karsii
pois, kaikkialle mahdotonta ehtiä. Jonki verran tehny hommii täältki käsin, mut aikaero hittaa
aika pahasti.

7. Hyväksyttävät laskut

Korjataan Joonas Sinerkarin kokouksessa 12/2024 hyväksytyn kululaskun summaa 0,01 €:

Saaja Perustelu Summa Päätös

Joonas Sinerkari
MK & Athene pikkulaskiaisen yhteislähdön
bussivisan palkinto 29.2.2024 10,98€ -> 10,99€ Hyväksytty



Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Aalto-yliopiston
ylioppilaskunta

Jämeräntaival 1 varastojen vuokra
1.1.-30.6.2024 164,22 € Hyväksytty

8. Talous- ja hallintoasiat

8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen
Ei uusia hakemuksia.

8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Ei uutta palautetta.

8.3. Touhutonnihakemukset
Käsiteltiin kaksi uutta hakemusta.

Ensimmäinen hakemus oli Ulrica Bladhin 50 euron hakemus Simaalin mitaleiden

materiaalikuluihin. Hyväksyttiin tämä hakemus selkeiden perustelujen

johdosta.

Toinen hakemus oli Ida Koposen 100 euron hakemusOlkkarilla järjestettävään

dildobingoon. Todettiin konsepti touhutonniin sopivaksi, mutta päätettiin

pyytää järjestäjältä vielä tarkempi erittely tapahtuman kuluista ennen kuin

päätetään lopullinen summa.

Kerttu viestii keskustelut molemmille hakijoille.

8.4. Tapaaminen tuotantotalouden laitoksen ja oltermannin kanssa 8.4.
Markus välitti terveiset maanantain tapaamisesta tuotantotalouden

laitosjohdon kanssa. Seminaari sai laitoksen puolelta paljon kiitoksia ja

pohdintaamyös siitä, pitäisikö se järjestää useamminkin. Lisäksiä keskustelua

oli mm. laitosten rekrytoinneista ja oltermannin ja killan yhteistyöstä.

8.5. Wappuhaalarimerkki
Keskusteltiin wappuhaalarimerkistä ja wapun tapahtumista tiedottamisesta.

Kokoava tiedotus kaikista killan tapahtumista pyritään saamaan ulos tällä

viikolla ja haalarimerkit tilaukseenmahdollisimman pian. Niklaksella koppia

aiheesta.

8.6. Muut esille tulevat asiat
-

9. Viestintä



9.1. Ajankohtaiset asiat
MailChimpin korvaajaa on selvitelty, mutta kovin vakuuttavia kandidaatteja ei

ole vielä löytynyt.

10. Opintoasiat
10.1. Tepsynmaisteri-info 8.4.

Maisteri-infossa oli parikymmentä tepsyä paikalla, ja ihan onnistunut case.

Palautelomake on lähetetty, ja maisteriaiheesta inspiroituneena infon

maisteri-infoa on nyt selvitelty toukokuun lopulle.

Ihasteltiin lisäksi Allin saamia nopeita sähköpostivastauksia henkilökunnalta.

10.2. Muut esille tulevat asiat
Alli kertoi, että kevään SCI opintokysely ollaan julkaisemassa ensi viikolla - tänä

vuonna ensimmäistä kertaamyös ruotsiksi!

11. Yrityssuhteet
11.1. Ajankohtaiset asiat

-

12. Yhteisö
12.1. Toimarikuulumiset

Käytiin toimarikuulumiset läpi seuraavasti:

● Athene 25 -toimikunta: Kevään juhlaviikosta hyvä fiilis, oli paljon
hommaamutta palkitsevaa! Nyt pläneissä kevään osalta lähinnä

Temppelirakennuspäivät jaWappu-Ulliksen tarjoilut.

● Häirintäyhdyshenkilöt:Vaihdossa ja vähän kaikkeamuutameneillään,

uusia rekryjä pikkuhiljaa mietinnässä.

● Yhdenvertaisuusvastaava: Ihan hyvinmenee,

yhdenvertaisuussuunnitelma on käytännössä valmis ja tulee vielä

hallituksen tsekattavaksi.

● Tapahtumahäirintäyhdyshenkilökoordinaattori:
Tapahtumahäirintäyhdyshenkilöohjeistus seuraavaksi tekemislistalla

● Ympäristövastaavat: Ei suurensuurta. Pohdinnassa paperinkeräyksen
hankala sijainti Olkkarilla.

● Ulkosuhdetiimi:Hyvinmenee, wappuhype iso ja tapahtumia tulossa!

● ESTIEM-responsible: Tosi hyvä draivi päällä! Counsil Meeting

meneillään Portugalissa tällä hetkellä. Ainoana negatiivisena Estiemin

tasolta on tullut päätös, että tepsy ei virallisesti ole osa Estiemiä, sillä

sen opinnot eivät vastaa tarpeeksi tuotatantotalouden opintojen

määritelmää. Tämän osalta ei vielä ole selvää, mihin kaikkeen vaikuttaa,

mutta selvitellään ja reagoidaan senmukaan.

● Hyvinvointigurut:Hyvinvointivalmennusten osalta kevään viimeinen

tapahtuma peruttiinkin, kun osallistujia on ollut niin vähän. Focus

pikkuhiljaa syksyssä.

● Hercules & Xena:Kivoja ääniviestejä kuulumisina! Kevätkelien



seurauksena lajivalikoima laajenee.

● Retkitoimikunta:Keväänavausretken sää ei ollut se keväisin
mahdollinen, mutta kesäretkeä kohti hype kasvamassa.

● Phabuneuvosto:Muita hommia aika paljon pöydällä, joten näihin

hommiin ei nyt erityisempää panostusta.

● Gameboys: Ei vastauksia, mutta uusi Switch ainakin on saavuttanut

hyvän paikanOlkkari-arjessa.

● Vesipedot: Innoissaanwappukukkaluukusta ja uimahaasteesta.

Kesäinen vesinen päivä pikkuhiljaa suunnitteilla.

● viinakita: Pääosin hyvämeininki, mutta paljonhan tässä on kaikenlaista

meneillään.

● International Advisors:Oikein hyvinmenee, hypewapusta ja ensi

vuodesta!

● Yrityssuhdetoimikunta:Hyvämeininki! Odottavat Kallen tuliaisia.

● TEK-kiltayhdyshenkilö:Kaikki hyvin TEK-hommien suhteen, ei mitään

ihmeempää.

● PikkuIE:Hyvämeininki, sitsien järkkäily on ollut sitsaamistakin

hauskempaa.

● Minitapahtumavastaava:Wapun keskelle tuskinmitään järkkäilyjä

muiden tapahtumien keskelle, mutta toukokuulle ehkä kehittelee

jotakin.

Ensi viikolla vuorossa on ryhmän 2 eli Kertun, Allin, Sara Sofian, Niklaksen ja

Ainon sekä tältä viikolta puuttuneet Erikin toimarikuulumiset.

Siirryttiin tauolle ajassa 11.12.

Palattiin tauolta ajassa 11.17.

12.2. Tulevat vuosijuhlaedustukset
Keskusteltiin AYY-vujujen edustuspaikoista. Yritettiin soittaa Telegram-puhelu

Länsirannikolle, mutta ei saatu heitä kiinni, joten päätettiin sopia aihe

kokouksen ulkopuolella.

12.3. Toimaribrunssi ja SCI Board Brunch
Toimaribrunssi tapahtuu ensi viikolla ke 17.4. klo 9-12 ja SCI Board Brunch

perjantaina 19.4. klo 10-12. Vilpulla on koppi Toimaribrunssin järjestelyistä, ja

Kertulla jaMarkuksella perjantain brunssista. Muuta hallitusta toivotaan

molempiin apukäsiksi aamusta.

12.4. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin syksyn Tampereen yhteistoimintapäivien ajankohdasta, joka

asettunee syyskuun lopulle. Lisäksi käytiin läpi syksyn tapahtuma-aikataulut

kokonaisuutena.

13. Tapahtumat



13.1. Wappusitsit 22.4.
Tapahtuma on tulossa hyvällä low-effort -asenteella. Jatkoesiintyjästä on

hienoja huhuja liikkeellä.

13.2. Muut esille tulevat asiat
-

14. Phuksi- ja ISOasiat
14.1. Orientaatioviikon aikataulu

Keskusteltiin aiheesta. Valentin ja Sara Sofia koordinoivat keskenään vielä mkv-

ja phuksisektorin aikataulujen yhdistämisen.

14.2. Muut esille tulevat asiat
Sara Sofiamuistutteli phuksiopastekstien deadlinesta.

Wapunviennissä oli toissapäivänä ollut hyvämäärä phukseja paikalla!

Keskusteltiin myös tapahtumien hypettämisestä ja Phuksit <3 ISOt -chatin

funktiosta.

15. MKV-asiat
15.1. Spring Trip

Tämä tapahtuu huomenna! Hommat rullaa ja Valentin aikoo ottaa viikonlopun

hyvänä peilausmahdollisuutena ensi vuoden visioihin.

15.2. Muut esille tulevat asiat
International sitsit tulossa taas ensi viikolla, joissa Valentin töissä.

16. Muu toiminta
16.1. Sakkojen päivitys

Annettiin sakkoja seuraavasti:

● Valentinille eväiden puuttumisesta yksi (1) sakko

● Kallelle kokousaikadoodlen puuttumisesta yksi (1) performanssisakko ja

oman sektorin kuulumisten puuttumisesta yksi (1) sakko

● Erikille toimarikuulumisten puuttumisesta yksi (1) sakko

16.2. Pöytäkirjojen tarkastukset
Viime viikkokin juuri tarkistettu loppuun, eli kaikki kasassa!

16.3. Seuraavien viikkojen kokousajat
Sovittiin seuraavien viikkojen kokousajat seuraavasti:

● tiistai 16.4. klo 16-18

● perjantai 26.4. klo 12-14

● perjantai 3.5. klo 12-14



16.4. Wappuworkshop
Sovittiin erillinen wappuworkshop hallituksen sisäiselle käytännön asioiden

koordinoinnille perjantaille 26.4. kokouksen jälkeen klo 14-15.

16.5. Kevään reflektioworkshop hallitukselle
Markus kertoi, että hallitus on saanut Jari Ylitalolta mahdollisuuden osallistua

tämän pitämään reflektioworkshoppiin hallituskevään kulusta. Sovittiin tämän

ajankohdaksi tiistai 7.5. klo 17-20.

17. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin mahdollisuudesta pitää wappuviikon kokousOlkkarilla. Sovittiin, että

palataan ideaan vielä.

Lisäksi keskusteltiin kiinnostuksesta yhteislahjoitukseenWapun

hyväntekeväisyyskeräykseen. Koordinoidaan tämä Telegramissa.

Merkkimafianmerkkimarkkinoille 18.4. on nyt ilmoittauduttu klo 12-14, vastuuvuorot

tulevat Telegramiin.

Sovittiin lisäksi käytännön järjestelyt hallitushärpäkkeiden brodeeraukseen viemiseen.

18. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään 16.4. kello 16.15. Eväsvuorossa Valentin.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 12.05.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Valentin Jutila Vilppu Viinikainen

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________ ________________________________________

Markus Laine Kerttu Peura


